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22.01	Opening	en	mededelingen:	

De	heer	Cloo	opent	de	vergadering	om	20.00	u.	en	heet	de	25	aanwezige	leden	van	harte	welkom.		De	
consumpties	en	hapjes	worden	aangeboden	door	de	vereniging.	

De	staande	mast	route	naar	Delfzijl	heeft	last	van	de	slechte/	geen	bediening	van	de	“Driebondsbrug”.	Veel	
boten	uit	Scandinavië	liggen	daar	te	wachten	en	begrijpen	niet	waarom	de	brug	niet	bediend	wordt.	Ook	kun	
je	nergens	vinden	waarom	dit	zo	is.	Directies	van	de	jachthavens	Oosterhaven,	Reitdiep	en	de	Hiswa	hebben	
hiervoor	reeds	actie	ondernomen	en	er	wordt	naar	een	oplossing	gezocht,	want	dit	is	een	onveilige	situatie!	

	

22.02	Verslag	van	de	leden	vergadering	van	2021:	

Er	zijn	geen	opmerkingen	of	vragen	over	het	verslag	en	de	heer	Graeler	wordt	bedankt	voor						het	maken	
van	dit	verlag.	

22.03	Jaarverslag	secretaris	over	2022:	

Er	zijn	geen	opmerkingen	of	vragen	over	het	jaarverslag	en	de	voorzitter	bedankt	mevr.	Den	Engelsman	voor	
het	maken	van	het	jaarverslag.	

De	voorzitter	merkt	op	dat	de	leden	nog	eens	rond	moeten	kijken	of	hun	buren	in	de	haven	lid	zijn	van	de	
vereniging.	Zo	niet	maak	hun	warm	om	lid	te	worden.	Nieuwe	verenigingsvlaggen	zijn	verkrijgbaar	tegen	een	
geringe	betaling	bij	de	havenmeester.	

22.04	Financieel	verslag	penningmeester	en	de	resultaten-	en	jaarrekening	2022:	

De	voorzitter	is	blij	dat	de	heer	Boonstra	weer	persoonlijk	aanwezig	is.	De	heer	Boonstra	zit	midden	in	een	
chemo	proces,	maar	voelt	zich	momenteel	goed.	

	 De	heer	Boonstra	geeft	daarna	een	duidelijke	uitleg	over	de	financiën	van	2022.	

2022	was	een	verenigingsjaar	zoals	we	dat	graag	zien	als	Bestuur.	We	kunnen	aan	het	eind	het	
verenigingsseizoen	concluderen	dat	we	de	begroting	niet	noemenswaardig	hebben	overschreden	en	waar	
dat	wel	is	gebeurd	heeft	het	geen	gevolgen	gehad	voor	het	resultaat.	We	hadden	het	verenigingsjaar	
begroot	met	een	tekort		van	€	1000,-	en	daarmee	hebben	we	het	kunnen	doen.	Hierbij	moet	worden	
opgemerkt	dat	onze	bezittingen	binnen	deze	begroting	zijn	gegroeid.	We	hebben	extra	feestverlichting	en	
een	‘hotpot”	aangeschaft	waar	we	nog	jaren	plezier	van	kunnen	hebben.	

Alle	inbare	contributies	over	2022	zijn	betaald	en	het	aantal	leden	is	opgelopen.	Dit	is	een	positief	resultaat	
dat	hierdoor	boven	de	begroting	uitkomt.	De	afdracht	aan	het	Watersport	verbond	is	evenredig	aan	het	
aantal	leden	en	loopt	dus	synchroon	aan	de	inhaalbare	contributies.	De	leden	activiteiten	hebben	iets	meer	
gekost	maar	daarentegen	ook	meer	inkomsten	opgeleverd.	De	kosten	en	inkomsten	zijn	gewijzigd	door	de	
grote	deelname	aan	de	reanimatiecursus.	De	secretariaatskosten	staan	in	verhouding	met	de	activiteiten.	
Bankkosten	zijn	niet	te	voorkomen	met	een	zakelijke	rekening	en	liggen	jaarlijks	op	dezelfde	lijn	van	€	200,-.		
De	kosten	van	de	algemene	ledenvergadering	zijn	te	laag	begroot;	de	kosten	bestaan	hierbij	voornamelijk	uit	
porto	en	drukwerk.	Vanuit	de	overige	kosten	zijn	de	“hart	onder	de	riem	boeketjes”	en	de	aanschaf	van	
verlichting	en	hotpot	betaald.	



Het	vermogen	van	de	vereniging	bedraagt	€5280,-.		

De	voorzitter	bedankt	de	heer	Boonstra	voor	het	maken	van	dit	verslag.		

22.05	Verslag	kascommissie	door	heren	Pieter	Apeldoorn	en	Bert	Meier:	

De	kascommissie	heeft	de	boeken	onlangs	gecontroleerd.	Er	zijn	geen	onregelmatigheden	geconstateerd	en	
de	geldstromen	konden	goed	worden	verantwoord.		De	heer	Apeldoorn	vraagt	de	aanwezige	leden	om	het	
bestuur	decharge	te	verlenen	voor	dit	boekjaar.	Dit	wordt	door	de	leden	positief	beantwoord	met	een	
hartelijk	applaus.		Na	dit	voorstel	bedankt	de	voorzitter	de	leden	en	in	het	bijzonder	de	penningmeester	voor	
zijn	overzichtelijke	presentatie.	

De	heer	Pieter	Apeldoorn	treedt	reglementair	af.		Voor	het	volgende	jaar	zal	de	heer	Pieter	van	den	Ham	
hem	opvolgen.	De	heer	Apeldoorn	wordt	met	een	dik	applaus	bedankt.	

22.06	Begroting	2023	en	vaststelling	contributie	2023:	

De	penningmeester	legt	uit	hoe	de	begroting	van	2023	eruit	gaat	zien.	Deze	zal	niet	veel	anders	dan	vorige	
jaren	zijn,	maar	we	weten	nog	niet	wat	het	Watersportverbond	gaat	doen	met	de	contributies.	Komend	jaar	
zit	de	WA-verzekering	bij	het	lidmaatschap	in	en	kunnen	we	onze	eigen	verzekering	beëindigen	en	dus	die	
premie	besparen.	

	Het	vermogen	van	de	vereniging	bedraagt	momenteel	€5280,-.		Dit	bedrag	is	voldoende	om	de	kosten	van	
de	activiteiten	op	de	begroting	te	kunnen	dekken.	Het	bestuur	stelt	voor	om	de	contributie	wederom	op	€	
35,-	te	houden.	De	vergadering	gaat	hiermee	akkoord.		

De	heer	Boonstra	wordt	bedankt	voor	zijn	werk	en	namens	de	vereniging	krijgt	hij	een	mooi	bos	bloemen.	
De	voorzitter	wenst	hem	veel	sterkte	toe	in	de	komende	tijd.	

22.07	Bestuursverkiezing:	

De	heren	Cees	van	Roon	(herkiesbaar)	en	Willem	van	der	Woude	(niet	herkiesbaar)	zijn	reglementair	
aftredend.	

Cees	van	Roon	heeft	te	kennen	gegeven	dat	hij	nog	wel	een	periode	wil	aanblijven	als	bestuurslid.		
De	vergadering	gaat	hier	unaniem	mee	akkoord	en	geeft	Cees	een	warm	applaus.	

Het	bestuur	heeft	Willem	Frans	van	der	Mast,	bereid	gevonden	om	toe	te	treden	tot	het	bestuur,	in	de	plaats	
van	Willem	van	der	Woude	en	stelt	voor	om	deze	te	benoemen.	Op	de	vraag	van	de	voorzitter	of	de	
vergadering	het	hiermee	eens	kan	zijn	komt	geen	enkel	bezwaar.	Willem	van	der	Mast	heeft	er	zin	in.	Hij	
wordt	met	een	warm	applaus	verwelkomd	als	nieuw	bestuurslid.	

Dhr.	Willem	van	der	Woude	is	in	2018	bestuurslid	geworden	en	heeft	in	die	periode	veel	gedaan	voor	de	
vereniging.	Zo	verzorgde	hij	de	kantine	voor	elke	gelegenheid	en	heeft	hij	ook	het	beheren	van	de	website	
van	de	vereniging	overgenomen	van	Dhr.	Jan	van	der	Laan.	Samen	met	zijn	zoon	heeft	Willem	de	website	
steeds	aangevuld	en	waar	nodig	verbeterd.	De	voorraadkast	van	de	vereniging	was	altijd	goed	gevuld	en	
niets	was	over	datum.	Willem	zal	de	bevoorrading	van	de	kantine	nog	even	aanhouden,	totdat	het	bestuur	
een	opvolger	gevonden	heeft.	Het	bestuur	zal	met	spoed	een	opvolger	zoeken.	

De	voorzitter	bedankt	Willem	voor	zijn	inzet	binnen	het	bestuur	en	overhandigt	hem	een	envelop	met	
inhoud	en	een	bos	bloemen.		

Ook	Cees	wordt	bedankt	dat	hij	zich	nog	een	periode	wil	inzetten	voor	de	vereniging	en	ook	hij	gaat	met	een	
bos	bloemen	naar	huis.		

22.08	WATERSPORTVERBOND,	de	werkgroep	Lauwersmeer:	

Tiemen	houdt	zich	veel	bezig	met	de	hieronder	vermelde	belangengroepen.	Doordat	hij	veel	contacten	heeft	
met	de	diverse	groepen	zijn	er	door	de	jaren	heen	goede	ingangen	ontstaan,	waardoor	de	lijntjes	erg	kort	
zijn.	Van	de	werkgroep	Lauwersmeer	is	hij	voorzitter.	



							Binnen	het	WATERSPORTVERBONDB	houden	we	ons	bezig	met:	

• Overleg	met	provincies,	gemeenten	en	waterschappen		
• Openingstijden	bruggen/sluizen,	wachtplaatsen,	etc.	
• Belangenbehartiging,	landelijk	en	regionaal		
• Uitwisseling	ervaringen	tussen	de	verenigingen	
• Natura	2000:	minimaal	houden	wat	we	hebben.	

Wat	verenigingen	rond	het	Lauwersmeer	bereikt	hebben	(Voorz.	Tiemen	Cloo)	

• 20	marboeien	zijn	een	succes.	
• Steiger	bij	Esonstad	voldoet	goed	
• Klampen	op	palen	Senneroog	
• De	4	steigers	in	de	Zoutkamperril	zijn	gerenoveerd	door	Marrekrite	
• Verruiging	eilandjes	Stropersplaat	wordt	aangepakt	(SBB)	
• Voldoende	diepte	en	breedte	van	de	vaargeulen,	(Tiemen	contactpersoon	voor	Rijkswaterstaat)	

baggeren	erg	duur,	marboeien	noord	en	zuid	van	Senneroog	niet	haalbaar.	
Wensen	die	nog	open	staan	en	zijn	ingebracht	bij	de	Klankbordgroep	Rondje	Lauwersmeer:	

• Steiger	Hoek	van	de	Bant	(plannen	gemeente	NOF)	
• Kano	opstapplaats	Zoutkamperril,	Strandweg	
• Meer	marboeien	(10)	

	
Wij	willen	graag	meepraten	met	het	WATERSPORTVERBOND.	Kijk	ook	eens	naar	onze	website	wat	
het	WATERSPORTVERBOND	zoal	doet.	Wij	kunnen	op	deze	manier	een	vinger	in	de	pap	houden;	dit	
in	samenwerking	met	Rijkswaterstaat	en	Staatsbosbeheer.	
	
Tiemen	zit	in	de	Klankbordgroep	Lauwersmeer	(Uitkijktoren	de	bebording	enz.)	Hierdoor	hebben	we	
meekunnen	bepalen	waar	de	marboeien	kwamen,	waar	de	aanlegplaatsen	moesten	komen,	of	er	
ergens	iets	uitgediept	moest	worden	enz.	
In	december	2022	eindigt	de	2e	fase	van	het	project	Rondje	Lauwersmeer.	Er	zijn	op	dit	moment	
geen	extra	gelden	beschikbaar	voor	financiering.		
Het	Klankbordgroep	blijft,	maar	de	financiering	van	plannen	heeft	overleg	nodig.	
Op	der	rol	staan:	
				-steiger	bij	Hoek	v/d	Bant	

	 	 				-	kano-opslagplaats	

				-	10	marboeien	bijplaatsen	 	
	
De	marboeien	kosten	zo’n	€	20.000,	-	waarvan	de	Marrekrite	1/3	wil	betalen.	Op	de	vraag	van	de	
heer	Cees	Boonstra	of	de	aanliggende	jachthavens	niet	iets	bij	kunnen	dragen	antwoordt	de	
voorzitter	dat	dit	in	eerste	instantie	voorgelegd	wordt	aan	de	provincies	Groningen	en	Friesland	en	
de	aanliggende	gemeentes.	
De	geul	bij	Senneroog	is	door	Rijkswaterstaat	op	diepte	gebracht	maar	is	volgens	de	heer	Van	Roon	
te	smal	en	moet	dus	verbreed	worden.	Voorzitter:	Volgende	week	is	er	overleg	met	een	deskundige.	
Rond	Senneroog	komt	er	ook	veel	slib	uit	Friesland;	de	bagger	is	afkomstig	van	waterschap	Friesland.	
De	heer	van	Roon	zal	een	vinger	aan	de	pols	houden.			
	
	Andrea	en	Michael	Paul,	die	niet	aanwezig	kunnen	zijn	op	de	vergadering,	hebben	de	
volgende	opmerking:	De	reguliere	betonning	in	het	Dokkumer	Diep	heeft	geen	
reflecterende	strips.	Je	kunt	ze	in	het	donker	moeilijk	zien.	Dit	is	inmiddels	ter	sprake	
gebracht	tijdens	het	overleg	met	Rijkswaterstaat	met	het	verzoek	reflecterende	strips	aan	te	
brengen.	



	De	heer	Cees	Boonstra	meldt	nogmaals	dat	slechte	bediening	van	de	Driebondsbrug	in	de	
staande	mast	route	naar	Delfzijl	een	groot	obstakel	is.		
	

22.09	Activiteitenplan	2023	

-	Nieuwjaarsreceptie	(Rob	en	Gea	Meijer)	op	zaterdag	14	januari	

-	Bindingsavond	met	watersportfilm		

-	Reanimatiecursus	(verlenging	+	nieuw)	op	zaterdag			11	maart	

-	Gezamenlijk	voor	anker	op	het	Lauwersmeer	

-	Elektronica	aan	boord	

-	Begeleide	tocht	naar	Schiermonnikoog	met	briefing	vooraf	(vrijdag,	zaterdag	en	zondag)	

-	Stamppotbuffet	op	zaterdag	7	oktober.	Afsluiting	van	het	vaarseizoen.	

Op	de	eerstvolgende	bestuursvergadering	wordt	het	definitieve	plan	gemaakt	en	in	het	volgende	INFObulletin	
bekendgemaakt.	

22.10	Rondvraag:	

Er	zijn	geen	vragen	voor	de	rondvraag.	

22.11	Afsluiting	van	de	ledenvergadering:	

Het	is	tijd	voor	een	hapje,	een	drankje	en	een	gezellig	samen	zijn.	

De	Voorzitter	bedankt	de	aanwezigen	voor	hun	aanwezigheid	en	wenst	iedereen	een	goede	reis	huiswaarts.	
(Voorzichtig	rijden,	want	het	kan	glad	zijn…..)	

	

Notulant:	Wiebe	Graeler	

			

	
			

	

	

	 	

	


